

PROTOKOLL TK 01/2021

Datum: 2021-01-07

Plats: Telefon

Närvarande: * Johan Vestergren, (JV) Ordförande
(* = beslutande) * Eric Emanuelsson, (EE) Sekreterare
* Håkan Andersson (HA), Ledamot
* Anna Rönne (AR) Ledamot
Thomas Lindgren (TL) Adjungerad
Pär Karlsson, (PÄK) Teknik ansvarig på SBFs kansli
David Lindström (DL) Adjungerad RU

Under §000: ...

Under §§000-000: ...

Frånvarande:

-
- § 1 **Mötets öppnande**
 - § 2 **Föregående mötesprotokoll**
 - § 3 **Fastställande av mötets dagordning**
 - § 4 **Pågående ärenden**
 - § 5 **Ekonomi**
 - § 6 **Visionsarbetet 2021**
 - § 7 **Homologerings besiktnings kurs**
 - § 8 **Fråga bromsutrustning Rally Nationell Special**
 - § 9 **Fråga IG**
 - § 10 **Rapport från RU-TK möte 22 December**
 - § 11 **Rapport från RU möte**
 - § 12 **Teknikbussen**
 - § 13 **Övrigt**
 - § 14 **Nästa möte**
 - § 15 **Mötets avslutande**

-
- § 1 **Mötets öppnande**
Ordföranden hälsar övriga mötesdeltagare välkommen och förklarar mötet för öppnat.
 - § 2 **Föregående mötesprotokoll**
Det upprättade, justerade och publicerade protokoll TK 12/2020 kontrollerades för att se att inga bordlagda ärenden eller beslut finns att överföra till detta möte.
 - § 3 **Fastställande av mötets dagordning**
Föreslagen dagordning för mötet fastställdes.

§ 4 Pågående ärenden

Framtagning ny tekniker rapportblankett ligger på kö hos SBF IT.

Beslut: JV tar fram en provisorisk variant så länge.

Katalysator utredning.

Beslut: EE skickar underlag till TK.

§ 5 Ekonomi

Följer budget. Ingen återkoppling på inlämnad budget för 2021.

Beslut:

§ 6 Visionsarbetet 2025

Definition av visionsarbete 2025 diskuterades.

Beslut: Avvaktar FS's direktiv.

§ 7 Homologerings besiktnings kurs

Genomgång av agendan för Teams möte 11 januari.

Beslut:

§ 8 Fråga bromsutrustning Rally Nationell Special

Fråga om pedalställ ingår i "bromsar".

TK har uppfattningen att det inte ingår i bromsar.

Beslut: TK rekommenderar att DL tar upp TK's tankar med RU.

§ 9 Fråga IG

Fråga om IG förlängning för Rally klass Gr H. Generellt ges inga förlängningar utan godtagbart motiv.

Beslut: RU tar upp frågan på nästa SGA möte.

§ 10 Rapport från RU-TK möte 22 December

Information från mötesdeltagarna. Inga utestående frågor.

Beslut:

§ 11 Rapport från RU möte

AR rapporterade. Diskuterades hur tiden för inbjudna TK/RU deltagare kan optimeras.

Beslut:

§ 12 Teknikerbussen

Ett antal bokningar har avbokats p.g.a. Covid-19.

Beslut: HA beställer kalibrering av vågarna.

§ 13 Övrigt

Rally sätes konsoler för AS säten som är homologerade av bilfabrikanten. FIA beslutat att de inte får användas från 2022-01-01 utan de FIA homologerade till AS sätet skall användas.

Beslut: Kommer behandlas nationellt i 2020 års TR (PÅK).

Justerbart sätes konsol med flera fästpunkter diskuterades.

Beslut: -

Diskuterades burinfästning för baksträvor i tillägghomologerade detaljer.

Beslut: JV kollar med aktuell tillverkare.

RY 3.2 Reparation under tävling felaktig hänvisning.

Beslut: RU kontrollerar om "Undantaget se RY 5.2" skall istället vara RY 5.4.

Regelverks möte.

Beslut: EE representerar TK.

§ 14 Nästa möte

Tisdag den 26 Januari 19:00.

§ 15 Mötets avslutande

Ordföranden tackade mötets deltagare och förklarade mötet för avslutat.

Protokoll upprättat av:

Protokoll justerat av:

Eric Emanuelsson

Johan Vestergren